
Bespreekpunten SP bij vriendschapsverdrag Yantai: 

 

1. Rondom stedenbanden en vriendschapsrelaties is al jaren sprake van een 

terughoudende beleidslijn, namelijk: geen nieuwe stedenbanden/relaties. In hoeverre 

houdt het college met die beleidslijn rekening bij het voornemen een vriendschapsrelatie 

met Yanthai aan te gaan? Heeft het college niet geleerd van de gevoeligheden in de raad 

bij het aangaan van nieuwe stedenbanden/vriendschapsverdragen naar aanleiding van 

het aangaan van de stedenband met Xian in 2011? 

 

2. Hoe kijken de andere raadsfracties aan tegen de manier waarop deze 

vriendschapsrelatie tot stand is gekomen/zal komen? 

 

3. wat vinden de andere raadsfracties er van dat de raad via een memo van de 

burgemeester van het voornemen van het college op de hoogte is gebracht in plaats van 

agendering in de functionele raadscommissie? 

 

4. Zijn andere raadsfracties het met de SP eens dat nieuwe 

stedenbanden/vriendschapsverdragen altijd eerst aan de gemeenteraad voorgelegd 

moeten worden (dus niet via een memo in de mail) alvorens het college een besluit 

hierover neemt? 

 

5. Zijn andere raadsfracties het met de SP eens dat een samenwerkingsverband van de 

RUG in Yantai niet persé hoeft te betekenen dat de gemeente Groningen een formele 

vriendschapsrelatie met Yanthai hoeft aan te gaan? 

 

 


